
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 1. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 143
Mener ministeren, at Andelsboligforeningernes Fællesrepræsentations forslag
om en ændring af andelsboligloven, som er fremsendt til ministeren, jf. omtale
i Jyllands Posten, vil være en brugbar løsning til at hjælpe de andelsboligfor-
eninger, der er kommet i alvorlige problemer? (Jyllands Postens erhvervs- og
økonomitillæg s. 1 den 1. juni 2011).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. juni 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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